
Относно: Обществени консултации по Проект на Система за прием на ученици в първи 

клас в общинските училища на територията на Столична община 

 

Уважаеми г-н Чобанов, 

Уважаема г-жо Минчева, 

 

Пиша Ви във връзка с предстоящите промени в наредбата за прием на деца в първи клас 

на територията на Столична Община. Бих искала да обърна вниманието Ви на две 

предложения, които ми се струват резонни и по-справедливи от предложените до тук: 

 

1. Водещ критерий да не е изкуствено приложеното и крайно субективно райониране, 

а да се взима под внимание административния район, в който семейството е 

регистрирано, живее и плаща данъци. Това не е в разрез с предложението децата да 

посещават кварталното училище, а в същото време, все пак хората ще имат избор и 

ще се спрат на най-подходящото учебно заведение с оглед на местоживеене, 

месторабота, удобен градски транспорт, брат/сестра в училището. 

2. По-голяма тежест да бъде дадена на критерия брат/сестра. Голямата ми дъщеря 

посещава квартално училище в административния ни район, но според 

районирането малката ми дъщеря трябва да посещава друго училище. Това е 

крайно неудобно за семействата с две и повече деца. Това означава например две 

коли, които попадат в трафика, за да могат двама родители да водят поотделно 

децата в две различни училища в един район. Което нито е в унисон със зелената 

политика на Столична община, нито пък е социално ориентирано и в удобство на 

семействата с деца. 

 

Надявам се искрено при изготвянето на новите правила за прием, да се съобразите с 

мненията на хората, а не изкуствено да напълните нежеланите училища с ученици за 

сметка на тяхното ниво на образование и дискомфорта на цяло едно семейство, чийто 

ритъм на ежеднието до голяма степен се определя от това къде учат децата им.  

 

 

01.02.2018         Николета Калиманова 

 


